
Zápis z porady vedení konané dne 16. 12. 2013 

Přítomni: Křenek, Novotná Buršíková, Veselý, Regner, Šrubařová, Kohoutková, Pištěk, 

Račanský  

Omluveni: Bartošek, Matyska, Ledvinka, Dostál 

1. Kontrola úkolů z minulé porady  

− Pohotovosti – současným záměrem je zrušit dvousměnný provoz techniků, čímž by se 

prodloužily pohotovosti, ale umožnilo by jim to lepší spolupráci. Technici by chodili 

do práce ve dvou vlnách, které by se překrývaly mezi 9:00 a 15:00, pohotovost by 

začínala v 18:00 a končila v 6:00 následujícího dne. Počátkem roku se budou 

navrhované změny testovat.  

− Zakázky – stávající zakázky vyhovují potřebám, není třeba je zásadně pro rok 2014 

měnit.  

− Členství v hodnoticích panelech – Dostál odeslal návrh na svou osobu. 

− Kontrola záměrů pro TAČR v ISEPu – Dostál se ozve Kohoutkové 

− Schůzka o telefonii pro LVT – proběhla, máme shromážděny veškeré podklady, 

prezentaci vytvoří Holub 

− Gotex - uvolňování prostor se zpozdí cca do února nebo března kvůli problémům 

CESNETu s novým místem. S rozvahou o sezení na příští rok čekáme na ředitele. 

− Konzultace IT pro FSS – proděkanka se zatím neozvala, čekáme na reakci. 

− Schůzka s Brančíkem proběhne dnes v 15:00.  

 

2. Různé  

− Pištěk informoval o další fázi přepojování elektřiny na Botanické 68a.  

− Pro rok 2014 se navyšují standardní limity pro dohody následujícím způsobem:  

středoškolák  110,- až 120,- Kč. 

Bc.  120,- až 140,- Kč. 

Mgr./Ing.    130,- až 200,- Kč. 

Ph.D.        275,- až 350,- Kč. 

− Šrubařová informovala o poradě tajemníků – byla schválena a vyvěšena rozpočtová 

pravidla. 

− Na webu kancléřky je vyvěšen jednotný postup při odpovídání na žádosti o informace.  

− Smluvní výzkum - probíhá revize, podklady se sbírají na RMU. Rok 2012 je účetně 

uzavřený, pouze doložíme kalkulaci, za rok 2013 se některé položky přesunou do 

smluvního výzkumu a dokončí se kalkulace.  

− Pravidla pro komercializaci duševního vlastnictví nyní tvoří CTT.  

− Novela zákona o veřejných zakázkách – od Nového roku novela vrací možnost 

jednoho účastníka VŘ. Koncept DNS zůstane s výjimkou komodit, které byly zrušeny. 

K tomu budou fungovat rámcové smlouvy na PC, NTB a scannery apod.   

− Šrubařová požádala kolegium o maximální součinnost při uzavírání zakázek.  

− Fotografování – od Nového roku se bude fotografovat na CPS, je to provizorní řešení, 

během jara je třeba vyřešit dlouhodobě.  



− Křenek informoval o potřebě zorganizovat koordinační schůzku s týmem ISu o Office 

365, dohodnout postup a řídit se jím. 

− Regner informoval o rámcových smlouvách na příští rok – nákup počítačů a 

notebooků rozumně kopíruje loňský rok. Připravují se smlouvy na tiskárny a scannery.  

− Budoucí organizace kolegií – Šrubařová uváží a sdělí termíny, kdy je nutné 

projednávat ekonomické otázky.  

 

 

Zapsala:     Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Martin Veselý 

zástupce ředitele ÚVT MU 

 


